
Vragen van Hart voor Hilversum aan wethouder Voorink over ontwikkellocaties

1. Hoe staat het met de voortgang/ontwikkeling van het leegstaande pand in de 
Naarderstraat?

2. Hoe staat het met de voortgang/ontwikkeling op de Philipshof?
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